



ELECTRONIC SHORT COURSE 短期课程

TROUBLESHOOTING ON CIRCUIT (SOLDERING) 电路故障检修 (焊接)

19 & 20 Oct 2024 (Sat & Sun)

26 & 27 Oct 2024 (Sat & Sun)

() 9.30 am - 4.30 pm

(\$) **RM 300**

NOTE 注意

20%

Discount

(2nd sign up)

- 1) 15 years & above, Malaysian Citizen, understand basic Malay & English are encouraged to apply. 年满15岁或以上,马来西亚公民,懂得基本马来文和英文,即可报名。
- 2) Applicant required to pay RM50 upon registration and the balance of the fee must be paid one week before the class commence.
 - 申请者必须在注册时缴付RM50,其余学费必须在上课前一个星期缴付。
- 3) Minimum 5 participants per class. 每班至少5人。
- 4) Student required to bring own tools. 学生需自备工具。

5) Information contained herein is subject to change without prior notice. 册子资料随时更改,不另行通知。

03-4149 8211 / 010-225 7831 / 010-225 7832

Free

1pax (sign up 5pax

together)

enquiry@vtar.edu.my





🔇 03-4149 8211 / 010-225 7831 / 010-225 7832

enquiry@vtar.edu.my

🛞 www.vtar.edu.my

想让您的周末过得更充实吗**? [€]** 快来报名 拉曼技职学院的短期课程学习新的知识和手 艺吧 **!** ⁶ €

只要您是年满15岁或以上,马来西亚公民, 懂得基本国语和英语,即可报读。

您可以通过VTAR线上报名的方式来注册短期 课程。

请浏览到 https://www.vtar.edu.my/shortcourse-application-form/ 填写线上报名表格。

预知更多详情欢迎与我们的负责人联络,我 们将会为您解答关于对我们课程的所有疑问。 谢谢 —

Want to make your weekend more fulfilling ? Come and sign up for the short courses at VTAR Institute to learn new knowledge and skills ! S ??

Those who are 15 years old or above, Malaysian Citizen and understand basic Malay & English, are encouraged to apply.

You can register through VTAR online registration. Please visit to https://www.vtar.edu.my/short-courseapplication-form/ to fill in the online short course application form.

For more information, please don't hesitate to contact us. Thank You 🙏

Tel: 03-41498211
Mobile: 010-225 7831 / 7832
Website: www.vtar.edu.my
Facebook:VTAR Institute
Instagram:VTAR College